
 
Ordinær generalforsamling i Haderslev Idrætscenter  
OK HTF holder ordinær generalforsamling tirsdag den 28. februar 2023  

kl. 18.30, i Haderslev Idrætscenter i et mødelokale på 1. sal. 

Klubben er vært med lidt mad, en øl eller vand, samt kaffe, the og kage, ved generalforsamlingen. 

Klubben fejrer som altid klubmestre, uddeling af præmier og vandrepokaler fra Power Hans, og DM-

medaljer, for året 2022. Klubben uddeler desuden en præmie til årets ungdomsløber, til den der har 

deltaget i flest trænings løb og årets HTF´er.  

 

Den ordinære generalforsamling starter herefter og følger klubbens vedtægter, jævnfør nedenstående 

dagsorden. 

 

1. Valg af dirigent og stemmetællere.  

Ove Brix vælges som dirigent. Generalforsamlingen er lovligt ifølge klubbens vedtægter.  

Der vælges stemmetæller for hver række. 

 

2. Formandens beretning, herunder udvalgsberetninger. (udsendes 14 dage før generalforsamlingen)  

Lavet i punktformer for at det ikke bliver for langt. Søren har ligeledes udsendt en beretning for 

træningsløb.  

Skole /Find-vej projekter – sidste år Sine Efterskole, i september besøgte de Den Kristne Friskole og de 

skal ud og besøge dem igen sammen med elever og forældre. FGU Haderslev og den kristen friskole 

Løgumkloster. Desuden skal de have Favrdalskolen her mellem april og maj. Rigtig gerne have hjælp til 

dette. Så kontakt Ove. 

Træningsløbs beretning, bemærkning til den fra Søren vi mangler banelægger.  

 

Kommentar: At stå med det alene er en for står opgave. Alle kan være banelægger og 23.3.23 bliver der 

lavet banelæggerkursus og igen den 30.3.23.  

Stilles spørgsmål til ideerne omkring at vi hjælper hinanden. Der bliver rejst spørgsmål til om der kan 

laves små grupper. Godt med at der bliver sendt en mail rundt. Posterne kan blive længere ude. Hvis 



 
man har mulighed for det kan man udsætte posterne om tirsdag og indsamle dem om onsdagen. Men 

det er op til banelæggeren at bestemme om dette er en mulighed.  

Evt. lave træningsløb med forsvaret – men de vil hellere løbe vores. Men det er måske en mulighed at 

få dem til at hjælpe med at få dem samlet ind.  

Der er mulighed for at hvis man synes det er en for stor mundfuld kan der sendes en mail via Merethe.  

Usynlig o-løb kunne også være en mulighed. Evt. skrive selv på FB, hvis man har brug for hjælp.  

I forlængelse med kurset ville det være en god ide at få lavet en vejledning til, hvad det kræver at være 

banelægger og hvad der skal til. (Pt. ligger der en banelægger håndbog på hjemmesiden). Ingen tvang 

og ingen udnyttelser af dem der kan.  

Indsamling af posterne her i starten kan være svært at nå. Men der må man gerne indsamle dagen efter 

(torsdag morgen).  

Vagn er back up til at printe kort ud. (Kun A4 print). 

Vi sørger skovtilladelse, fordi vi sætter poster ud i skoven. Der er frit bevægelse i naturstyrelsens skove.  

Østerskoven bliver åben for orienteringsløb fra 1.1.2024 

Sønderskoven bliver åben for orienteringsløb fra 1.1. 2024 

Beretningen er vedtaget. 

 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab.  (Udleveres på generalforsamlingen). 

Gennemgås ikke slavisk. Men blot højdepunkter. Vi har stadig ”for” mange penge pga. arven. 

Kommentar til regnskabet: 

Hvad skal Norlys fonden bruges til. Hvad dækker it og hjemmesider: Jens Peter? får penge, domain og 

hjemmeside.  

DOF-kontingent og forsikring stor post og det er korrekt, at vi betaler mere i kontingent end vi gør til 

klubben. Forsikring er kun for dækning af materialerne. Vi er i bestyrelsen forsikret igennem DOF med 

en ansvarsforsikring. Hermed en opfordring til, at vi får undersøgt om vi har evt. selv, har behov for det.  

Hvor hører Condes lisens er der betale 22000 i 2022. 

Når der er valgt en ny kasser, skal der opsættes et møde med banken og her skal der også snakkes renter. 

Regnskabet er godkendt. 

 



 
4. Budget for indeværende år, herunder fastsættelse af kontingent m.v.  

75000 kr. SI-indkøb for de fondspenge. Så vi bliver selvforsynende til større løb. 

Klubtøjs tilskuddet fremgår som en difference mellem indkøb.  

Budget er godkendt.  

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent – vedtages.  

 

5. Behandling af indkomne forslag.  

De skal være formanden i hænde senest 7 dage før generalforsamlingen.  

Der er ingen indkommen forslag.  

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer.  

Følgende er på valg, Jørn F. Andersen, Lisbeth Callesen og Mads Juhl.  

Mads Juhl genopstiller og blev genvalgt. 

Jørn F. Andersen og Lisbeth Callesen genopstiller ikke, klubben har et forslag til nye medlemmer.  

Starter utraditionelt – og takker Jønne for de 16 år plus 5 år og de år vi ikke har styr på. Jønne vil stoppe 

som stævneleder til vikingdysten. Jønne skal have en kæmpe tak for alt det arbejde han gjort for klubben 

og vi håber han forsætter.  

1975 og har været aktivt siden og skal nok lave noget stadig. 

Lisbeth siger vi også tak til for 6 år som kasser.  

Bestyrelsen forslog Kamilla Kristensen som Kasserer og Nis Skau som bestyrelsesmedlem.  

Begge to blev valgt.  

 

7. Valg af 2 revisorer.  

Tak til Kaj Ove for at have hjulpet som revisor. 

Maja B Kristensen og Dianna Jessen har sagt ja til at hjælpe.  

 

8. Valg af 1 revisorsuppleant.  

Lisbeth har sagt ja. 

 



 
9. Eventuelt.  

Påskeløbet er desværre meldt ud før det skulle at det er gratis for vores løbere.  

Der er stadig 2 værelser ledige.  

DM i MTB den 16. – 18/6 - 2023, der er ikke rigtig nogle klubber der melder ind. Men det er 7 syd klubber. 

Sprint i Kolding i fredag og lørdag kan muligvis være Stensbæk som back up. FROS/ MELF og Stursbøl 

med som back up. Hvis Stensbæk kommer i spil, skal vi have en kiosk som vi får indtægterne der kommer 

ud af løbet. 

Man så gerne at HTF kom med vores smarte toiletter. (Betaling for at låne dem). Hvis Stensbæk kommer 

i spil, skal vores SI om programmeres til at være touch. Der opfordres til at vi også deltager i løbet. 

 

Merethe er blevet valgt ind i Sydkredsens bestyrelsen. Og er opfordret til at stille op i DOF’s bestyrelse. 

Vi har prøvet lave et årshjul og vil gerne skabe et fællesskab i klubben. Derfor er der lavet at hver den 

sidste onsdag er der fællesspisning. Udvidet træningsløb, plus et klub informationsmøder til diskussioner 

og besøg af ud fra kommende ex. Fra DOF. Skabelse af et større fællesskab. 

 

Ove vil gerne takke Jønne for alt det han har udøvet og da Ove kom til i 1980 og skulle lave sidst første 

løb, var Jønne hans banekontrol. Ove håber stadig Jønne vil være aktiv og stadig være med til at lave 

noget stadig.  

 

Jønne vil gerne sige tillykke til de to nye bestyrelsesmedlemmer og ønske dem held og lykke. 

 

Bestyrelsen har valgt ikke at nævne klubhuset, men vi arbejder på om vi skal lave et klubhus med tre 

andre klubber i Palmhule (MTB, Løbeklubben og Senior). Torben er afsted i dag for at snakke med de 

store Fonde.  Kommer med på et af klub informationsmøde.  

 

Referent / Merethe Francis 

OK HTF 


